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Registratie: 2025.36.014 
 
 
 Datum: 8 april 2025 
 
 
Aan de voorzitter van de raad,  
 
 
Steller vragen: Daan Jansen (SAMEN) 
 
 
Onderwerp: Tariefwijziging milieustraat (gratis matrassen) 
 
 
Het college / de burgemeester wordt verzocht de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden: 
 
 
1. Sinds wanneer is de regeling voor gratis inlevering van matrassen bij de milieustraat van kracht? 

2. Door wie is deze wijziging vastgesteld en in welk kader is dit besloten (bijv. collegebesluit, 
raadsvoorstel, beleidswijziging)? 

3. Vormt deze wijziging onderdeel van de door de gemeenteraad vastgestelde tarieven of 
afvalstoffenheffing voor 2025? 

4. Welke rol heeft de gemeenteraad in het vaststellen van de tarieven van de milieustraat, en op 
welk moment in het jaar wordt hierover formeel besloten? 

5. Is het college ermee bekend dat deze wijziging onder inwoners vooral bekend is geworden via 
mond-tot-mondreclame, folders en zelfs een handtekeningenactie, en nauwelijks via officiële 
gemeentelijke kanalen? 

6. Waarom is deze wijziging niet actief gecommuniceerd via gemeentelijke kanalen zoals de website, 
nieuwsbrief of sociale media? 

7. Op basis van welke criteria wordt bepaald welke afvalstromen gratis mogen worden aangeboden 
op de milieustraat, en wie stelt deze criteria vast? 

8. Welke mogelijkheden heeft de gemeenteraad om (financiële) kaders te stellen voor het afvalbeleid 
en de kosten voor inwoners? 

9. Is het college bereid om op korte termijn duidelijkheid te verschaffen over de tarievenstructuur van 
de milieustraat, en waar nodig deze – in overleg met de raad – te herzien? 

10. Is er sprake van een pilot of een structurele wijziging met betrekking tot het gratis inleveren van 
matrassen? En zo ja, welke evaluatiecriteria hanteert het college hierbij? 

 

 
Toelichting: 
 
De afgelopen week ontving fractie SAMEN meerdere reacties van inwoners over de mogelijkheid om 
sinds kort gratis matrassen in te leveren op de milieustraat (maximaal drie per keer). Hoewel dit een 
positieve ontwikkeling is, roept het vragen op over de totstandkoming, communicatie en de 
betrokkenheid van de gemeenteraad bij deze wijziging in de tarievenstructuur. 
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Datum beantwoording: 
 
 
Antwoord: 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


